
 
 
 
 
 
 
Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter 
van Provinciale Staten,  
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen over de mededeling ‘Impact coronacrisis op 

de Flevolandse economie en samenleving’ van 26 maart 
Datum:  14 april 2020  
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van Forum voor Democratie de volgende schriftelijke vragen aan het college van 
Gedeputeerde Staten over de mededeling ‘Impact coronacrisis op de Flevolandse 
economie en samenleving’ van 26 maart. 
 

1. In hoeverre slaagt Horizon erin om soepel om te gaan met betalingsafspraken 
die met ondernemers zijn gemaakt, zoals verwoord in de mededeling ‘Impact 
coronacrisis op de Flevolandse economie en samenleving’ van 26 maart jl? 

2. Op welke manier rapporteert Horizon aan het college? 
3. Welke steun geeft de provincie aan Zelfstandigenloket Flevoland (ZLF) bij de 

uitvoering van de steunmaatregelen van het Rijk? 
4. Beschikt u over ambtelijke capaciteit die kan worden ingezet bij ZLF om 

ondernemers te helpen met het invullen van de formulieren die horen bij de 
Noodmaatregel Overbrugging Werkgelegenheid (NOW)? 

5. Welke steun aan ZLF ligt nog meer binnen de mogelijkheden? 
6. Wat is de stand van zaken aangaande het regieteam? Wie nemen hieraan 

deel? En in hoeverre bestaat er een gezamenlijke monitoringssystematiek? 
7. Welke mogelijkheden zijn er om werknemers in de sociale werkvoorziening 

passend werk te blijven bieden? 
8. Waarin voorziet het steunpakket van het Rijk niet? Welke aanvullende 

maatregelen worden door het college overwogen? 
9. Kunnen de nadere financiële afspraken met Connexxion tot de zomernota 

wachten? Zo ja, waarom leiden de lagere reizigersopbrengsten niet al eerder 
tot problemen? 

10. Bent u bereid om al eerder dan voor het einde van de crisis te komen met een 
definitieve regeling voor het regiotaxivervoer? Zo nee, wanneer verwacht u 
uiterlijk het einde van de crisis? 

11. Wordt de provinciale exploitatiesubsidie aan Batavialand versneld uitbetaald? 
Worden de huurpenningen van Batavialand opgeschort? Zo nee, waarom 
niet? 

12. Is er draagvlak voor het oprichten van een taskforce die zich bezighoudt met 
de economische impact bij de Flevolandse ondernemingen in de sport-, 
recreatieve en toeristische sector? Zo nee, waarom niet? 

13. Welke hulp biedt de provincie aan de GGD? 
14. Wordt er onderzoek gedaan naar het welbevinden van de Flevolanders, in 

deze tijd van vergrote eenzaamheid en onzekerheid? Zo nee, waarom niet? 
15. Bent u bereid om wekelijks een update te geven over de economische impact 

van de coronacrisis en over de maatregelen die het college overweegt te 
nemen of heeft genomen? Zo nee, hoe verantwoordt u de wekelijkse update 



(vanuit de griffie) die de Staten ontvangen over het minder urgente 
stikstofdossier? 
 

 
Namens de fractie van Forum voor Democratie, 
 
Gert-Jan Ransijn 

 


